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PROCES – VERBAL NR.20 

încheiat astăzi, 27 ianuarie 2021, 
în şedinţa ordinară a Consiliului Judeţean Argeş 

 
        La orele 12.00, domnul Marius-Florinel Nicolaescu, Vicepreşedintele 

Consiliului Judeţean Argeş a deschis lucrările şedinţei ordinare care s-a desfășurat 
prin mijloace electronice ( on-line ). La această ședință au fost conectați pe 
platforma pusă la dispoziție de către Consiliul Județean Argeș 31 de consilieri 
județeni, fiind absenți domnul Președinte al Consiliului Judetean Argeș Ion 
Mînzînă și domnii consilieri județeni Valentin Ion Deaconescu, George-Dan 
Giuclea și Bogdan Marius Ivan, deci şedinţa este statutară. 

      La şedinţă a participat de drept dl Ionel Voica, Secretarul General al 
Judeţului Argeş şi din partea aparatului de specialitate al consiliului judeţean: 
dna Alisa Simona Ciobanu, director executiv Direcţia Juridică Administraţie 
Publică Locală. 
         La începutul ședinței au anunțat că se vor abține și nu vor participa la vot 

ca urmare a faptului că au un interes personal în problema supusă dezbaterii –                      
Doamna consilier județean Elena Popa la punctul nr. 24 de pe ordinea de zi - 
Hotărârea nr. 23 și la  punctul nr. 25 de pe ordinea de zi - Hotărârea nr. 24; 

Domnul consilier județean Cosmin Constantin Ghită la punctul nr. 24 de pe 
ordinea de zi - Hotărârea nr. 23 și la  punctul nr. 25 de pe ordinea de zi - 
Hotărârea nr. 24; 

Domnul consilier județean Marius Pîrvu la punctul nr. 24 de pe ordinea de zi - 
Hotărârea nr. 23 și la  punctul nr. 25 de pe ordinea de zi - Hotărârea nr. 24; 

 Menționăm că domnul consilier județean Bogdan Angelin David a pierdut 
conexiunea și nu și-a exercitat dreptul la vot începând cu punctul nr. 18 de pe 
ordinea de zi - Hotărârea nr. 17. 

Dl Vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Începem prin a face 
prezența.   dl Bughiu Adrian Dumitru?  

Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu  - Prezent. 
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Dl Vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Nicolaescu prezent. 

Dl Vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Dl Bălan Iosif Bogdan? 

Dl consilier județean Iosif Bogdan Bălan – Prezent.  

Dl Vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu  - Dl Bărbuceanu Mihail Dorin? 

Dl consilier județean Mihail Dorin Bărbuceanu – Prezent. 

Dl Vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu  - Dna Cotenescu Maria?  

Dna consilier județean Maria Cotenescu – Prezent. 

Dl Vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu - Dl David Bogdan Angelin ? 

Dl consilier județean Bogdan Angelin David – Prezent. 

Dl Vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu - Dl David Emilian? 

Dl consilier județean Emilian David -  Prezent. 

Dl Vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu  - Dl Deaconescu Valentin Ion? 

Dl Vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu  - Dra Eftene Diana Elena? 

Dra consilier județean Diana –Elena Eftene – Prezent. 

Dl Vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu  - Dl Enache Valentin-Viorel ? 

Dl consilier județean Valentin –Viorel Enache – Prezent. 

Dl Vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu -  Dl Ghiță Cosmin Constantin ? 

Dl consilier județean Cosmin Constantin Ghiță– Prezent.  

Dl Vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu  - Dl Giuclea George –Dan?  

Dl Vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu  - Dl Grecu Dumitru? 

Dl consilier județean Dumitru Grecu – Prezent. 

Dl Vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Dl Iacșa Aurel ? 

Dl consilier județean Aurel Iacșa -  Prezent. 

Dl Vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu  - Dl Iana Ion ? 

Dl consilier județean Ion Iana – Prezent. 
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Dl Vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu  - Dl Ilie Ion? 

Dl consilier județean Ion Ilie – Prezent. 

Dl Vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Dna  Ionescu Marilena Steluța? 

Dna consilier județean Marilena Steluța Ionescu – Prezent. 

Dl Vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu  -  Dl Istrate Ion ? 

Dl consilier județean Ion Istrate -  Prezent. 

Dl Vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Dl Ivan Marius-Bogdan? 

Dl Vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu   - Dl Mîndroc Cătălin-Viorel?   

Dl consilier județean Cătălin-Viorel Mîndroc  - Prezent. 

Dl Vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu  - Dl Negoescu Vasile?   

Dl consilier județean Vasile Negoescu  - Prezent. 

Dl Vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu   - Dl Nițescu Eleodor Olavi ? 

Dl consilier județean Eleodor Olavi Nițescu  – Prezent. 

Dl Vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu - Dna Nicolescu Nicoleta 
Tatiana? 

Dna consilier județean Nicoleta Tatiana Nicolescu– Prezent.  

Dl Vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu  - Dl  Pîrvu Marius ? 

Dl consilier județean Marius Pîrvu -  Prezent.  

Dl Vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu  - Dna Popa Elena Cristina ? 

Dna consilier județean Elena Cristina Popa - Prezent. 

Dl Vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Dl Popa Florentin-Marius? 

Dl consilier județean Marius Dorel Postelnicescu – Prezent. 

Dl Vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu  - Dl Sofianu Narcis Ionuț ? 

Dl consilier județean Narcis-Ionuț Sofianu – Prezent. 

Dl Vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Dl Stana Stelian? 

Dl consilier județean  Stelian Stana – Prezent. 
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Dl Vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu  - Dl Ștefan Alexandru Mihai?  

Dl consilier județean Alexandru Mihai Ștefan – Prezent. 

Dl Vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu - Dl Tică Manuel ?  

Dl consilier județean Manuel Tică – Prezent.  

Dl Vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu -  Dl Tudose Nicolae?  

Dl consilier județean  Nicolae Tudose  - Prezent. 

Dl Vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu  - Dna Turturoiu Liliana Maria ? 

Dna consilier județean Turturoiu Liliana Maria – Prezent. 

Dl Vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu   - Dl Zidaru Cristian George? 

Dl consilier județean Cristian George Zidaru – Prezent. 

Dl Vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Suntem statutari și am să vă rog 
să votăm suplimentarea ordinii de zi, așa cum mai devreme ați dezbătut în 
comisii și toată lumea a auzit, avem un Proiect de hotărâre privind aprobarea 
proiectului cu titlul „CLASA ÎN CURTEA ȘCOLII”.  Cine este împotrivă? 
Abțineri? Nu. Ordinea de zi a fost suplimentată. 

 

-I- 

          Trecându-se la punctul I al ordinii de zi - Procesul - verbal al şedinţei 
ordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 15.12.2021.  - Dl 
Vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu a spus: 

      Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
      Procesul verbal mai sus menţionat a fost votat în unanimitate.   

   

- II  - 

 
        Trecându-se la punctul II al ordinii de zi - Procesul - verbal al şedinţei 

extraordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 22.12.2021.  - Dl 
Vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu a spus: 

      Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
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      Procesul verbal mai sus menţionat a fost votat în unanimitate.   

 

- III  - 

 
               Trecându-se la punctul III al ordinii de zi - Procesul - verbal al şedinţei 

extraordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 07.01.2022.  - Dl 
Vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu a spus: 

      Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
      Procesul verbal mai sus menţionat a fost votat în unanimitate.   

       

- IV  - 

 
      Trecându-se la punctul IV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Organigramei și a Statului de funcții ale Spitalului de Boli Cronice 
Călinești.  - Dl Vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu a spus: 

      Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
      Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 
      S-a adoptat Hotărârea nr. 3. 
 

- V - 

 
     Trecându-se la punctul V al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre aprobarea 
costului mediu lunar de întreţinere ȋn funcție de gradele de dependențǎ ale 
persoanelor vȃrstnice, precum și categoriile de venituri luate ȋn calcul la 
stabilirea contribuției lunare de ȋntreținere a persoanelor ce sunt/sau urmeazǎ a 
fi internate și ȋngrijite ȋn Căminul pentru Persoane Vârstnice Mozăceni-Argeș 
pe anul 2022.   - Dl Vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu a spus: 

      Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
      Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 
      S-a adoptat Hotărârea nr. 4. 
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- VI  - 

       Trecându-se la punctul VI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea plății cotizației către Uniunea Națională a Consiliilor Județene din 
România, pe anul 2022.  - Dl Vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu a 
spus: 

 
     Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
     Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

       S-a adoptat Hotărârea nr. 5. 
 

- VII  - 

 
       Trecându-se la punctul VII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

aprobarea plății cotizației către Adunarea Regiunilor Europene, pe anul 2022.  - 
Dl Vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu a spus: 

         Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
         Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 
         S-a adoptat Hotărârea nr. 6. 
                                  

- VIII  - 

 
       Trecându-se la punctul VIII al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea plății cotizației către Asociația Localităților și Zonelor Istorice și de 
Artă din România, pe anul 2022. - Dl Vicepreședinte Marius-Florinel 
Nicolaescu a spus: 

      Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc.   
      Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate.   
 
      S-a adoptat Hotărârea nr. 7. 
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- IX  - 

 
       Trecându-se la punctul IX al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea plății cotizației pentru Asociația Internațională a Regiunilor 
Francofone pe anul 2022.  - Dl Vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu a 
spus: 

       Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
       Proiectul de hotărâre a fost votat în uninimitate. 

       S-a adoptat Hotărârea nr. 8. 
 
 
 

- X  - 

 
     Trecându-se la punctul X al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea rețelei școlare pentru învățământul special din județul Argeș pentru 
anul 2022-2023.   - Dl Vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu a spus: 

       Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
       Proiectul de hotărâre a fost votat în uninimitate. 

       S-a adoptat Hotărârea nr. 9. 
 

- XI  - 

       Trecându-se la punctul XI al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre pentru 
modificarea Hotărârii consiliului județean nr. 150/24.06.2021 privind asumarea 
responsabilității Consiliului Județean Argeș de organizare şi derulare a 
procedurilor de atribuire a contractelor/acordurilor-cadru pentru achiziţia 
produselor şi a contractelor/acordurilor-cadru de prestare a serviciilor pentru 
derularea măsurilor educative, aferente Programului pentru școli al României, 
pentru perioada 2021 – 2023. - Dl Vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu a 
spus: 

       Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
       Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

       S-a adoptat Hotărârea nr. 10. 



8 

 

 
 
 

- XII  - 

       Trecându-se la punctul XII al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
stabilirea indemnizației maxime lunare de care vor beneficia consilierii județeni 
începând cu data de 01.01.2022. - Dl Vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu 
a spus: 

          Este aceeași ca și cea de anul trecut. 
     Dl consilier județean Marius Pîrvu  – Eu mă abțin. 

     Dl Vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu  - Proiectul a trecut. 

         Proiectul de hotărâre a fost votat cu 30 de voturi pentru și un vot împotrivă 
(dl consilier județean Marius Pîrvu ). 

 
         S-a adoptat Hotărârea nr. 11. 
 

- XIII  - 

 
       Trecându-se la punctul XIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
desemnarea a 2 consilieri județeni, membri în comisia de evaluare anuală a 
performanțelor profesionale individuale ale secretarului general al județului 
Argeș, domnul Voica Ionel.   - Dl Vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu a 
spus: 

       Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc.  
       Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 

Dl consilier județean Florentin-Marius Popa – Domnule vicepreședinte, acest 
proiect cum a trecut?  Ce persoane au fost desemnate?  

Dl Vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Dl Negoescu și dl 
Postenicescu. Sunt aceleași persoane ca cele de anul trecut. 

Dl consilier județean Florentin-Marius Popa – Bun. Votul la persoană nu 
trebuie să fie vot secret ? 

Dl Vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Nu. Pentru că este o 
desemnare. Nu alegem pe cineva. 
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Dl consilier județean Narcis-Ionuț Sofianu - Cum este desemnat? 
Desemnarea o face președintele cu oameni din aparatul propriu. Noi acum 
avem un proiect de hotărâre care propune doi consilieri județeni pe care 
urmează să-i votăm. Sau mai mulți, poate sunt trei. 

Dl Vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Au fost două propuneri și au 
fost doi consilieri. 

Dl consilier județean Narcis-Ionuț Sofianu – Unde sunt propunerile? Că nu le 
vedem în proiectul de hotărâre. 

Dl Vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu - Propunerile s-au făcut la 
comisii. 

Dl consilier județean Narcis-Ionuț Sofianu – Eu consider că dl Popa are 
dreptate și dacă tot vorbim despre dl Voica, întrebați-l și pe acesta dacă se 
votează sau nu, nu este nicio desemnare aici, este o  alegere. 

Dl Vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu - Dl Secretar o să vă explice. 

Dl consilier județean Narcis-Ionuț Sofianu – Să-mi explice că este o 
desemnare. 

Dl Vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Domnule Secretar, vă rog. 

Dl Secretar General al Județului Ionel Voica – În ceea ce privește această 
comisie de evaluare a performanțelor profesionale, OUG 57/2019 spune că 
este alcătuită din Președintele Consiliului Județean și doi consilieri desemnați 
de către consiliul județean. Nu este vorba de o hotărâre individuală, 
constituim o comisie. La nicio comisie constituită de către consiliul județean 
nu s–a votat la persoană, individual pentru fiecare persoană. Nu este vorba de 
aplicarea prevederilor din Codul Administrativ, cu privire la nominalizarea 
consilierilor judeteni care fac parte din comisii de specialitate. 

Dl consilier județean Narcis-Ionuț Sofianu – Domnule Secretar, mă scuzați, 
dacă eu îl propun și pe dl Popa, nu trebuie să alegem?  

Dl Secretar General al Județului Ionel Voica – S-a făcut o asemenea 
propunere în cadrul comisiilor de specialitate. 

Dl consilier județean Narcis-Ionuț Sofianu – Și spune undeva în Codul 
Administrativ că eu în plenul ședinței nu pot să fac o propunere pentru o 
comisie?  
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Dl Secretar General al Județului Ionel Voica – Ba da, puteți să faceți o 
propunere pentru o comisie dar așa cum am discutat în comisiile de 
specialitate, s-a stabilit ca cei doi să fie nominalizați în această comisie de 
evaluare. Criteriile de stabilire au fost: președinți de comisie și cei mai vechi 
consilieri. Dacă aveți ceva împotriva domnului Negoescu sau a domnului 
Postelnicescu? 

Dl consilier județean Narcis-Ionuț Sofianu – Nu am. Eu doar spun că dl Popa 
are dreptate. 

Dl Vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Să-nțeleg că doriți să facem 
alte propuneri?  

Dl consilier județean Narcis-Ionuț Sofianu – Noi vorbim despre procedură. 

Dl consilier județean Florentin-Marius Popa – Eu m-am referit la procedură, 
nu m-am referit la persoane. 

Dl consilier județean Marius-Dorel Postelnicescu – Eu renunț, domnule 
Secretar. 

Dl consilier județean Ion Ilie – De ce să renuntați, v-am votat în comisii. 

Dl consilier județean Narcis-Ionuț Sofianu – Haideți că renunț și eu la 
discuții, văd că sunt greșit înțeles, cum este și dl Popa. Eu renunț la discuție, 
stabiliți dumneavoastră la comisii. Vă spun că nu este asta  în Codul 
Administrativ. Nu se fac desemnările la comisii cum spuneți dumneavoastră. 

Dl Vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Aceasta a fost și practica în 
anii trecuți, n-au fost probleme, mai ales că și partidul dumneavoastră are 
desemnați oameni. 

Dl consilier județean Narcis-Ionuț Sofianu – Era normal măcar 
dumneavoastră să spuneți la acest punct de pe ordinea de zi, pentru că noi ne 
uităm pe proiectele care sunt aici, dl Popa de unde să știe cine a fost 
desemnat, să spuneți că sunt două desemnări și că îi votăm. 

Dl Secretar General al Județului Ionel Voica – A fost la comisie, dl Popa cred 
că a fost la comisie, i s-au prezentat propunerile. 

Dl Vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Să mergem mai departe, s-a 
supus la vot proiectul, a trecut, să așteptăm și rezultatele. 
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       S-a adoptat Hotărârea nr. 12. 

- XIV  - 

 
       Trecându-se la punctul XIV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
participarea județului Argeș, în calitate de partener al liderului de proiect – 
Serviciul de Telecomunicații Speciale la realizarea investiției ,,Centrul de Date 
Regional Sud Muntenia” și aprobarea Acordului de Parteneriat (de principiu).   - 
Dl Vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu a spus: 

        Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 
        S-a adoptat Hotărârea nr. 13. 

 

- XV  - 

 
      Trecându-se la punctul XV al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre privind 
constituirea dreptului de administrare în favoarea Consiliului Local al Comunei 
Stoenești, pe o perioadă de 5 ani asupra unui sector din drumul județean DJ 
725, de la km 00+00 la km 01+800, în vederea reabilitării acestuia    - Dl 
Vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu a spus: 

        Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 
        S-a adoptat Hotărârea nr. 14. 

 
 
                                                   - XVI  - 

 
       Trecându-se la punctul XVI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
completarea domeniului public al Judeţului Argeş cu unele bunuri imobile - Dl 
Vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu a spus: 

           
        Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
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        S-a adoptat Hotărârea nr. 15. 

 

- XVII - 

       Trecându-se la punctul XVII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Devizului general actualizat pentru obiectivul de investiţii „Pod pe 
DJ 741 Pitești – Valea Mare – Făgetu - Mioveni, km 2+060 peste pârâul Valea 
Mare (Ploscaru), oraș Ștefănești”.  - Dl Vicepreședinte Marius-Florinel 
Nicolaescu a spus: 

       Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
       Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 
       S-a adoptat Hotărârea nr. 16. 

 

- XVIII  - 

 
       Trecându-se la punctul XVIII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
emiterea avizului în favoarea U.A.T. Hârsești pentru aprobarea Normelor 
tehnice privind condiţiile de proiectare şi amplasare a construcţiilor, instalaţiilor 
şi a mijloacelor de publicitate în zona drumurilor de interes local;  - Dl 
Vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu a spus:   

         
       Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
       Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 
       S-a adoptat Hotărârea nr. 17. 

 
 

- XIX  - 

 
       Trecându-se la punctul XIX al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
emiterea avizului în favoarea U.A.T. Godeni pentru aprobarea Normelor tehnice 
privind condiţiile de proiectare şi amplasare a construcţiilor, instalaţiilor şi a 
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mijloacelor de publicitate în zona drumurilor de interes local;   - Dl 
Vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu a spus: 

        Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate.      
 
        S-a adoptat Hotărârea nr. 18. 
 
 

- XX  - 

 
       Trecându-se la punctul XX al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
emiterea avizului în favoarea U.A.T. Bughea de Jos pentru aprobarea 
Normelor tehnice privind condiţiile de proiectare şi amplasare a 
construcţiilor, instalaţiilor şi a mijloacelor de publicitate în zona drumurilor 
de interes local;    - Dl Vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu a spus:   
 

         Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
         Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 
         S-a adoptat Hotărârea nr. 19. 

         

 

- XXI  - 

 
       Trecându-se la punctul XXI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
emiterea avizului în favoarea U.A.T. Boțești pentru aprobarea Normelor tehnice 
privind condiţiile de proiectare şi amplasare a construcţiilor, instalaţiilor şi a 
mijloacelor de publicitate în zona drumurilor de interes local; - Dl 
Vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu a spus:   

 
        Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc.  
        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 
        S-a adoptat Hotărârea nr. 20. 
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- XXII  - 

 
       Trecându-se la punctul XXII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
emiterea avizului în favoarea U.A.T. Topoloveni pentru aprobarea Normelor 
tehnice privind condiţiile de proiectare şi amplasare a construcţiilor, instalaţiilor 
şi a mijloacelor de publicitate în zona drumurilor de interes local;.    - Dl 
Vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu a spus:   

 
        Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc.  
        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 
        S-a adoptat Hotărârea nr. 21. 

 

- XXIII  - 

 

       Trecându-se la punctul XXIII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
emiterea avizului în favoarea U.A.T. Mihăești pentru aprobarea Normelor 
tehnice privind condiţiile de proiectare şi amplasare a construcţiilor, instalaţiilor 
şi a mijloacelor de publicitate în zona drumurilor de interes local; - Dl 
Vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu a spus:   

 
        Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc.  
        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 
        S-a adoptat Hotărârea nr. 22. 

 

- XXIV  - 

 
       Trecându-se la punctul XXIV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Planului Strategic pentru anul 2022, în domeniul ordinii publice la 
nivelul Județului Argeș.   - Dl Vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu a spus:   

 
        Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc.  
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        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 
        S-a adoptat Hotărârea nr. 23. 

 

- XXV  - 

 
       Trecându-se la punctul XXV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea bugetului Autorității Teritoriale de Ordine Publică, pe anul 2022.  - Dl 
Vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu a spus:   

 
        Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc.  
        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 
        S-a adoptat Hotărârea nr. 24. 

 

- XXVI  - 

 
       Trecându-se la punctul XXVI al ordinii de zi – Raport privind activitatea 
Comisiei pentru Protecția Copilului Argeș pe semestrul II 2021.   - Dl 
Vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu a spus:   

 
        S-a luat la cunoștință. 
 
         

- XXVII  - 

 
       Trecându-se la punctul XXVII al ordinii de zi –  Raport privind activitatea 
Comisiei pentru Protecția Copilului Argeș pe anul 2021.  - Dl Vicepreședinte 
Marius-Florinel Nicolaescu a spus:   

 
        S-a luat la cunoștință. 
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- XXVIII  - 

 
       Trecându-se la punctul XXVIII al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea proiectului cu titlul „CLASA ÎN CURTEA ȘCOLII”.   - Dl 
Vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu a spus:   

 
        Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc.  
        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 
        Vă mulțumesc pentru prezență. Să aveți o zi bună! 

      Şedinţa s-a încheiat la ora 13.00.  

 

V I C E P R E Ş E D I N T E, 
 

Marius-Florinel NICOLAESCU 
 
 
 

                                                       SECRETAR GENERAL AL JUDEŢULUI,  
                                                                                       
                                                                       Ionel VOICA 


